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jhr 7. června 2023

ONLINE: Rada ČT grilovala ředitele Dvořáka. Padla
kritika moderátora Řezníčka i Wollnera

echo24.cz/a/HhTCb/zpravy-domov-rada-ct-griluje-dvoraka-reznicek-wollner

VOLBA ŠÉFA ČT

Uchazeči o funkci ředitele ČT. Foto: Fotograf České televize
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Rada České televize se ve středu pokusí zvolit nového generálního
ředitele. Kromě obhajujícího šéfa Petra Dvořáka jsou ještě další
čtyři kandidáti. Vzhledem k nejasným preferencím patnácti radních
může nicméně středeční volba skončit nezdarem. Dvořák navíc
znovuzvolení nemá jisté. Šanci uspět v tajném hlasování mají i černé
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koně volby: ředitel brněnského studia ČT Jan Souček a bývalý
ředitel Primy Martin Konrád. Oba dostali v prvním kole víc hlasů než
Dvořák.

Rada ČT se pokusí zvolit nového generálního ředitele
Živý přenos

Ostatní online zpravodajství   
13:40 Štern bavil radní svými hláškami

 Podle něj je třeba umět prodat televizi kvalitním obsahem. „Říkal to
vždy Čestmír Kopecký: Největší síla televize je v přímém přenosu.
Dřív také všichni koukali na přenosy koncertů z chmelnice. Jasně,
může se vám stát to, co kdysi v Tečce, když si tam někdo šlehnul
lajnu. To jsem pana ředitele litoval. Ale zkusit se to musí,“ uvedl.
„Všichni hledáme obsahy, nehledáme brand. Ten už dneska nic
neznamená,“ dodal. Podle něj není ČT ani dostatečně variabilní
ve své tvorbě. „Je to diktát jednoho vkusu,“ nechal se slyšet. Štern
pak zaujal i svým odchodem. „Rozhodně nebudu říkat, abyste mi dali
svůj hlas,“ řekl.

13:20 Preferoval bych hranou tvorbu před sportem, řekl Štern
 Po delší pauze předstoupil před radní televize kreativní producent

v ČT Jan Štern. Ten navrhuje především přeskádat programovou
skladbu. Chce se kupříkladu více zaměřit na tvorbu originálních
dokumentů, nebo ubrat na produkci domácích detektivek a více
adaptovat ze zahraničí. „Musíme otevírat okno do světa, a ne
se tady uzavírat,“ prohlásil. K tomu chce koncepčně změnit
fungování programů ČT1 A ČT2 a více je oddělit. V  případě že by
došlo na šetření, raději by obětoval část sportovních přenosů, než
kulturu.

12:40 Napsal jste to ledabyle, slyšel Konrád od rady
 Radní Tomáš Řehák bývalému řediteli TV Prima vytkl, že jeho

předložený projekt byl plný chyb včetně nepřesností a klouzání
po povrchu. Konrád v dokumentu mimo jiné uvedl, že jediným
pořadem, který podle něj odpovídá názorovému vyvážení ČT, je
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Kotel, který ovšem vysílal televize Nova, „Nechtěl jsem napsat, že to
bylo v České televizi, ale asi to z toho takto vyplynulo,“ vysvětloval
Konrád.

12:20 Nastupuje bývalý šéf Primy Martin Konrád, chce šetřit
a méně se věnovat politice

 Konrád přistupuje ke změnám ČT více manažersky. Chce se zaměřit
na výdaje televize, počet zaměstnanců a způsob jejich zaměstnání,
jaký typ smlouvy mají. Produkci chce zachovat na stejné úrovni.
„K tomu musím šetřit úplně všude a hledat každou korunu,“ prohlásil.
V oblasti zpravodajství a publicistiky chce ubrat na politice a namísto
toho se více věnovat školství, zdravotnictví, zemědělství, Evropské
unii nebo sociálním problémům. „My musíme být těm lidem o kousek
blíž,“ řekl.

12:00 Souček dlouho odpovídal na především technické
a obecnější otázky, mluvil o četnících

 Otázky rady mířily především na restrukturalizaci chodu ČT, provozní
náklady a majetek jednotlivých studií. Radní Roman Bradáč se ptal
také na definici veřejnoprávnosti. Zajímavostí bylo, že Souček zmínil,
že v ČT už před několika lety připravili projekt pokračování
Četnických humoresek s pracovním názvem Četníci ze Znojemska.

11:20 Souček se pustil do Dvořáka: Nikdo se mě nikdy na nic
neptal

 Ředitel brněnské ČT Souček v odpovědi na otázku, co ze své
dosavadní pozice udělal pro revizi programů ČT zaútočil
na generálního ředitele Dvořáka. „Na programové priority se mě
nikdo nikdy ve vedení České televize neptal,“ postěžoval si. Podle
něj byl program vždy prezentován jako hotová věc. Podobně
se vyjádřil i k chystané smlouvě mezi ČT a Voyo o sdílení obsahu
veřejnoprávní televize. „Mrzí mě, že na strategické poradě ČT
dodnes toto téma nikdy nezaznělo,“ řekl s tím, že o této věci
nevěděl.
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11:10 Další z favoritů Jan Souček přednesl úvodní řeč 
Šéf brněnského studia televize si jako prioritu vytyčil otevřenější
komunikaci se státem, samotnou radou ČT a také oslovit větší
skupinu obyvatelstva. ČT by měla navázat užší spolupráci s Českým
rozhlasem a ČTK, myslísi. Chce rovněž posílit roli streamovací
platformy iVysílání a více ji individualizovat. Zahraniční tvorbu by
více akcentoval a pouštěl ji více v průběhu dne, nikoliv až pozdě
večer.

10:45 Dvořák odpověděl na všechny otázky
 Po podobně laděných otázkách radních Lubomíra Volného a Pavla

Matochy se skončilo s prvním uchazečem Dvořákem a po přestávce
budepokračovat druhý z pěti uchazečů.

10:30 Odpovídalo se na sport nebo spojení s Netflixem a Novou
 Dvořák odpovídal na dotaz Martina Doktora, který se ptal na to, zda

má ČT i do budoucna zájem o práva na významné sportovní akce.
Reného Kühna zajímalo, jak ČT přistupuje k četným streamovacím
platformám jako Netflix a také, se ptal na zprávu o tom, že ČT jedná
se streamovací platformou TV Nova Voyo o poskytování některého
obsahu. Dvořák odpověděl, že stanovil tři základní parametry – že
poskytovaný obsah by měl být první v České televizi, měl by být
jasně rozpoznatelný jako produkt ČT a musí být vždy dohledatelný
na platformě iVysílání.

10:10 Radní se pustil do Dvořáka za moderátora Řezníčka
a Wollnera

 S velice kousavým proslovem vystoupil radní ČT Petr Šafařík, který
Dvořákovi nekladl otázky, ale výrazně ho zkritizoval. Šéfovi ČT
vyčetl, že se chová netransparentně. „To jsou taková devadesátá
léta, značný cynismus,“ řekl. Nelíbila se mu ani údajně nedodržená
vyváženost v prezidentské volbě, podle něj ČT některé kandidáty
záměrně upozaďovala, jiným nadržovala a její moderátor opakovaně
nevystupoval nezaujatě. „Přestože v té první se zcela evidentně
provinil proti zásadám veřejnoprávní insntituce,“ řekl o druhé debatě.
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„Myslím si, že to je přímo nějaká manifestace nesoudnosti,“ dodal.
Opřel se i do kauzy chování na pracovišti Marka Wollnera a Nory
Fridrichové.

10:00 Dnes se nikdo zvolit nemusí, Dvořák to nemá jisté
 Šanci uspět v tajném hlasování mají i černé koně volby: ředitel

brněnského studia ČT Jan Souček a bývalý ředitel Primy Martin
Konrád. Oba dostali v prvním kole víc hlasů než Dvořák. Stále ale
hrozí i možnost, že se radní na jménu ředitele tento týden
neshodnou.

9:20 Dvořák che vytvořit „krizovou redakci ČT“
 Volební den začíná veřejným slyšením kandidátů. Mají trvat vždy

deset minut a po každém bude neomezený čas na dotazy členů rady
a reakce na komentáře členů rady. Kandidáti budou vystupovat
v pořadí určeném losem. Jako první odpovídá na otázky obhajující
genrální ředitel Petr Dvořák. Musel se vyjadřovat mimo jiné k šetření
ve veřejnoprávní instituci nebo nápadu založit takzvanou krizovou
redakci ČT, která by měla flexibilněji reagovat na náhlé dění
ve světě.

9:00 Volební den začal
 Rada České televize od 9 hodin volí nového generálního ředitele.

Do užšího výběru kandidátů postoupili v polovině května stávající šéf
Petr Dvořák, ředitel brněnského studia ČT Jan Souček, bývalý šéf
televize Prima Martin Konrád, kreativní producent v ČT Jan Štern
a krizový manažer Pavel Hřídel.

STŘEDA 7. ČERVNA

Jako první předstoupil před radu právě Dvořák. Ten měl deset minut
na to, aby načrtl, kam by se měla ČT pod jeho vedením dalších šest
let ubírat. Následně mají kandidáti odpovídat na otázky radních.
Dvořák odpovídal na nutnost šetřit na provozu veřejnoprávní
instituce nebo vysvětloval nápad vytvořit krizovou redakci ČT. Došlo
také na kritiku. Člen rady Petr Šafařík Dvořáka kupříkladu tepal
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za roli televize během poslední prezidentské volby a její vyváženost
nebo kauzu chování na pracovišti Marka Wollnera a Nory
Fridrichové. Radní se ptali i na chystanou smlouvu s platformou TV
Nova Voyo, jíž by měla ČT za úplatu částečně poskytovat některé
své projekty.

Druhý z uchazečů, ředitel brněnské ČT Jan Souček po úvodní
řeči v odpovědi na otázku na svou dosavadní roli zaútočil
na Dvořáka. „Na programové priority se mě nikdo nikdy ve vedení
České tevize neptal,“ postěžoval si. Podle něj byl program vždy
prezentován jako hotová věc. Podobně se vyjádřil i k chystané
smlouvě mezi ČT a Voyo o sdílení obsahu veřejnoprávní televize.
„Mrzí mě, že na strategické poradě ČT dodnes toto téma nikdy
nezaznělo,“ řekl s tím, že o této věci nevěděl.

Porada Echa: „Důchodci měli na Floridě padat jak kuželky, ale nestalo se
tak“

Echo24 , 2. června 2023

PODCAST PORADA ECHA

Do užšího výběru kandidátů postoupili v polovině května ještě
kreativní producent v ČT Jan Štern a krizový manažer Pavel Hřídel.
Zvolený generální ředitel musí získat od členů rady alespoň dvě
třetiny hlasů, tedy deset hlasů z 15. Pokud v tajném hlasování žádný
z kandidátů nezíská potřebný počet hlasů, bude se volba opakovat.
V případě opakovaně patového výsledku se může volba posunout
na některé z dalších jednání rady.

https://echo24.cz/a/HZsHJ/zpravy-podcasty-porada-echa-usa-florida-duchodci-meli-padat-jak-kuzelky
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Stávajícímu generálnímu řediteli Petru Dvořákovi skončí mandát
na konci letošního září. Veřejnoprávní televizi vede od roku 2011,
v roce 2017 ho Rada ČT potvrdila na další šestileté funkční období.
Předtím byl mezi lety 2003 až 2010 generálním ředitelem české
komerční TV Nova. Zkušenosti s vedením televize má i Martin
Konrád, zhruba rok stál v čele televize Prima. Od loňského srpna řídí
mediální agenturu MMB Media Agency Czech.

Souček je ředitelem brněnského studia České televize od roku 2014,
v médiích začínal v roce 1994 v TV Nova, zkušenosti má
i z Českého rozhlasu. Štern je kreativní producent v ČT, dramaturg
a režisér, pracoval i v TV Prima jako šéf programu. O ředitelskou
funkci se neúspěšně ucházel v letech 1998, 2001 nebo 2003, kdy
se dostal mezi finalisty. Hřídel působí od letošního ledna
ve společnosti Batist Medical, která vyrábí roušky, nanoroušky
a další zdravotnický materiál. V letech 2019 až 2022 vedl Teplárnu
Strakonice, kam přišel jako krizový manažer.

Z vědce dezolátem snadno a rychle. O krizi institucí a humanismu

Tereza Matějčková , 3. června 2023

ESEJ TEREZY MATĚJČKOVÉ

Sdílet:

https://echo24.cz/a/H3Ka8/tydenik-echo-esej-matejckova-vedec-dezolatem-krize-instituci-a-humanismu
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